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Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mely egészségügyi intézményekben van vagy volt Állami Számvevőszéki vizsgálat 2015.
január 1-je óta? "

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években megfékezhetetlennek mutatkozik az állami fenntartásban áll ó
egészségügyi intézmények tartozásállományának növekedése . A tartozásállomány a 4 2
milliárd forintot is meghaladta 2015 augusztus utolsó napjaira, és a jelenlegi állapotok szerin t

havi 3-4 milliárd forinttal növekszik .

Talán pont a növekv ő adósság állomány miatt, vagy más okok miatt időszerűnek tűnik
áttekinteni, hogy mely állami fenntartású egészségügyi intézménynél folyik a gazdálkodását
ellenőrző Állami Számvevőszéki vizsgálat .

Mindezekre tekintettel kérem a Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

2015 január 1-je óta mennyi állami fenntartású egészségügyi intézménynél indul t
Állami Számvev őszéki vizsgálat ?

- 2015 január 1 . óta mennyi állami fenntartású egészségügyi intézménynél indult é s
fejeződött be Állami Számvevőszéki vizsgálat?

Amennyiben vannak ilyen intézmények melyek azok?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . október 5 .

Tisztelettel :

. Lukács László György
Jobbik
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